
ZÁPISNICA

z 28. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Divín,

konaného dňa 30.6.2022
 

Prítomní:
Starosta obce: Mgr. Pavel Drugda  
Poslanci:  Ing.  Marian  Klimo,  Marian  Kováčik,   Ing.  Martin  Kovář,   Jaroslava  Marková,
Marian Motoška, JUDr. Marek Žilka
Hlavný kontrolór obce: Ing. Ivan Sivok
Zapisovateľka: Mgr. Emília Strečková
Hospodárka obce: Miroslava Gáliková - ospravedlnená

Návrh programu:

1. Otvorenie,   voľba   návrhovej   komisie,   určenie   zapisovateľky   a overovateľov
zápisnice

2. Schválenie programu zasadnutia
3. Kontrola plnenia uznesení
4. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Divín na II. polrok 2022 – návrh
5. Stanovenie podmienok pre voľby orgánov samosprávy obce na roky 2022-2026
6. Oboznámenie s výsledkom výberového konania a návrh Rady školy pri ZŠ Divín

na vymenovanie riaditeľky ZŠ
7. Všeobecne záväzné nariadenie Obce Divín č. 2/2022 o určení školského obvodu

ZŠ Divín a spádovej Materskej školy Divín
8. Dohoda o spádovej Materskej škole s obcou Tuhár
9. Rozpočtové opatrenie č. 3/2022 k 31.5.2022
10. Nakladanie s majetkom Obce Divín (predaj, prenájom, prevod a iné)

- žiadosť p. Miroslava Erneyho, bytom Divín Novohradská 587 o prenájom  
nebytových priestorov v budove obecného úradu za účelom podnikania formou

chráneného pracoviska – výroba a predaj dekoratívnych a funkčných dekorácií
- žiadosť p. Petra Ordoga s manželkou Divín,  ul.  Štefánikova 839 o odkúpenie

par. registra C-KN č. 1616/46 o výmere 263 m2  , kultúra TTP, ktorá je vo vlastníctve
obce na LV č. 936 z dôvodu prikúpenia k svojmu pozemku

- žiadosť  p.  Zdenka Žigu  bytom Divín,  ul.  Štefánikova  747 o odkúpenie  časti
parcely registra E-KN č. 2473/1 kultúra záhrada, ktorá je vo vlastníctve obce na LV č.
936, výmeru určí nový GP

-   žiadosť  p.  Dušana  Olšiaka,   bytom  Vidiná  587/25  o odkúpenie   časti   parcely
registra  C-KN č.  1691/1  kultúra  zastavaná  plocha  v rekreačnej  oblasti  kat.  územia
Divín,   ktorá   je   vo  vlastníctve  obce  na  LV č.   936,   z dôvodu  prikúpenia   pozemku
k svojmu pozemku, výmeru určí nový GP

- žiadosť p. Ing. Lucii Levakovej, bytom Bratislava Rezedova 1488 o odkúpenie
časti parcely registra C - KN č. 1691/1 kultúra zastavaná plocha v rekreačnej oblasti
kat.  územia Divín,  ktorá je vo vlastníctve obce na LV č.  936 z dôvodu prikúpenia
pozemku k svojmu pozemku, výmeru určí nový GP

-   žiadosť   p.   Jozefa   Najpauera,   bytom  Divín,   ul.   Záhradná   583   o odkúpenie
poľnohospodárskej pôdy časť par. registra E-KN č. 2655 o výmere 38 173 m2  kultúra
orná pôda, časť par. registra E-KN č. 2653 o výmere 2393 m2   kultúra lesný pozemok
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a časť   par.   registra   E-KN   č.   2622/1   o výmere   9391   m2    kultúra   TTP   z dôvodu
prevádzkovania poľnohospodárskej prvovýroby, výmeru určí nový GP

- žiadosť Lesnej spoločnosti GRÚŇ – pozemkové spoločenstvo Divín o zníženie
výšky dane z nehnuteľnosti za lesné pozemky na rok 2022

-   žiadosť   Lesnej   spoločnosti   URBARIÁT   –   pozemkové   spoločenstvo   Divín
o zníženie výšky dane z nehnuteľnosti za lesné pozemky na rok 2022

11. Rôzne
12. Diskusia
13. Záver     
        

1.   Otvorenie,   voľba   návrhovej   komisie,   určenie   zapisovateľky   a      overovateľov   
zápisnice

Starosta  privítal  poslancov a prítomných na 28.  zasadnutí  Obecného zastupiteľstva.
Obecné   zastupiteľstvo   bolo   zvolané   pozvánkou,   ktorú   poslanci   obdržali   v elektronickej
podobe   ako   aj   niektoré  materiály   k bodom   programu.   Prítomných   6   poslancov,   obecné
zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. Príchod poslancov: 16.14 hod. Ján Sivok, 16.23 hod. Ján
Križo, 16.29 hod. Peter Štupák. Starosta: „Čo sa týka programu zastupiteľstva obdržali ste ho
v elektronickej podobe. Dovolím si, pokiaľ budete súhlasiť na základe stretnutia poslancov
prednedávnom ho   pozmeniť,   niektoré   body   z rokovania   teda   vynecháme  a niektoré   body
doplníme. Navrhujem, aby sme v bode č. 10 dnes neuvažovali alebo nerozhodovali o žiadosti
p.  M.  Ordoga  s manželkou  vzhľadom k tomu,  že   ste  ma poverili   aby som s nimi  prebral
možnosť zapísanie ťarchy podzemných elektrických sietí, tak isto žiadosť p. Dušana Olšiaka
a druhú žiadosť p. Ing. L. Levakovej, ktorí vlastne v rekreačnej oblasti žiadali o odkúpenie
časti   obecných   pozemkov.  Dovolím   si   ešte   doplniť   v bode  Rôzne,   by   sme   doplnili   bod
programu   o schválenie   organizačnej   štruktúry   zamestnancov   OSSKP   v obci   Divín
a o schválenie vypracovania projektovej dokumentácie ku výzve č. 72 ten envirofond, ktorý
potrebujeme projekt.“             

K bodu č. 1: 
Otvorenie, voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľky a      overovateľov zápisnice    
Uznesenie č. 33/2022 
Obecné zastupiteľstvo v Divíne 
schvaľuje: za overovateľov zápisnice: 1/ Marian Kováčik  2/  Ing. Martin Kovář 
 za členov návrhovej komisie: predseda :  Jaroslava Marková 

člen        : JUDr. Marek Žilka
                                                    člen        : Marian Motoška

Za zapisovateľku zápisnice: Mgr. Emíliu Strečkovú.

Meno, priezvisko Hlasovanie
1.   Marian Kováčik Za
2.   Ing. Martin Kovář Za
3.   Ing. Marian Klimo Za
4.   Ing. Ján Križo Neprítomný
5.   Jaroslava Marková Za
6.   Marian Motoška Za
7.   Ing. Ján Sivok PhD. Neprítomný
8.   Ing. Peter Štupák Neprítomný
9.   JUDr. Marek Žilka Za
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Hlasovanie:
Kvórum na schválenie uznesenia: nadpolovičná väčšina prítomných poslancov, t. j. 4

Počet prítomných:  6                      ZA:        6  
Počet neprítomných: 3            PROTI: 0
                                                                                         ZDRŽALO SA:0
Uznesenie bolo prijaté.
   

2. Schválenie programu zasadnutia

 Poslanci pozvánku, program obecného zastupiteľstva obdržali v elektronickej
podobe.

K bodu č. 2:
Schválenie programu zasadnutia
Uznesenie č. 34/2022 
Obecné zastupiteľstvo v Divíne 
schvaľuje:      
Návrh programu: 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice.
2. Schválenie programu zasadnutia.
3. Kontrola plnenia uznesení.
4. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Divín na II. polrok 2022 - návrh.
5. Stanovenie podmienok pre voľby orgánov samosprávy obce  na roky 2022 – 2026.
6. Oboznámenie  s výsledkom  výberového  konania  a návrh  Rady  školy  pri  ZŠ  Divín  na

vymenovanie riaditeľky ZŠ.
7.  Všeobecne záväzného nariadenie Obce Divín č. 2/2022 o určení školského obvodu ZŠ Divín

a spádovej materskej školy Materskej školy Divín. 
8. Dohoda o spádovej Materskej škole s obcou Tuhár.
9. Rozpočtové opatrenie č. 3/2022 k 31. 5. 2022.
10. Nakladanie s majetkom Obce Divín (predaj, prenájom, prevod a iné):

- žiadosť  p.  Miroslava  Erneyho,  bytom Divín  Novohradská  587  o prenájom  nebytových
priestorov  v budove  obecného  úradu  za  účelom  podnikania  formou  chráneného
pracoviska – výroba a predaj dekoratívnych a funkčných dekorácií,

- žiadosť p. Petra Ordoga s manželkou Divín, ul. Štefánikova 839 o odkúpenie par. registra
C-KN č. 1616/46 o výmere 263 m2, kultúra TTP,  ktorá je vo vlastníctve obce na LV č.936
z dôvodu prikúpenia k svojmu pozemku, 

- žiadosť  p.  Zdenka  Žigu  bytom  Divín,  ul.  Štefánikova  747  o odkúpenie  časti  parcely
registra E-KN č. 2473/1 kultúra záhrada, ktorá je vo vlastníctve obce na LV č. 936, výmeru
určí nový GP,

- žiadosť p. Dušana Olšiaka, bytom Vidiná 587/25 o odkúpenie časti parcely registra C-KN
č. 1691/1 kultúra zastavaná plocha v rekreačnej oblasti kat.  územia Divín  ktorá je vo
vlastníctve obce na   LV č. 936, z dôvodu prikúpenia pozemku k svojmu pozemku, výmeru
určí nový GP,

- žiadosť p. Ing. Lucii Levakovej, bytom Bratislava Rezedova 1488 o odkúpenie časti parcely
registra C-KN č. 1691/1 kultúra zastavaná plocha v rekreačnej oblasti kat. územia Divín
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ktorá  je  vo  vlastníctve  obce  na  LV  č.  936  z dôvodu  prikúpenia  pozemku  k svojmu
pozemku, výmeru určí nový GP,

- žiadosť  p.  Jozefa  Najpauera,  bytom  Divín,  ul.  Záhradná  583  o odkúpenie
poľnohospodárskej pôdy časť  par. registra E-KN č. 2655 o výmere 38 173 m2 kultúra orná
pôda, časť par. registra  E-KN č. 2653 o výmere 2393 m2 kultúra lesný pozemok a časť par.
registra  E-KN  č.  2622/1  o výmere  9391  m2  kultúra  TTP  z dôvodu  prevádzkovania
poľnohospodárskej prvovýroby, výmeru určí nový GP, 

- žiadosť Lesnej spoločnosti GRÚŇ – pozemkové spoločenstvo Divín o zníženie výšky dane
z nehnuteľnosti za lesné pozemky na rok 2022,

- žiadosť  Lesnej  spoločnosti URBARIÁT-  pozemkové spoločenstvo Divín  o zníženie  výšky
dane z nehnuteľnosti  za lesné pozemky na rok 2022. 

11. Rôzne.
12. Diskusia.
13. Z á v e r. 

                                                                                                     

Hlasovanie:
Meno, priezvisko Hlasovanie

1.Marian Kováčik Za
2.Ing. Martin Kovář Za
3.Ing. Marian Klimo Za
4.Ing. Ján Križo Neprítomný
5.Jaroslava Marková Za
6.Marian Motoška Za
7.Ing. Ján Sivok PhD. Za
8.Ing. Peter Štupák Neprítomný
9. JUDr. Marek Žilka Za

  Kvórum na schválenie uznesenia: nadpolovičná väčšina prítomných poslancov, t. j. 4

Počet prítomných:   7                      ZA: 7       
Počet neprítomných: 2              PROTI: 0
                                                                                         ZDRŽALO SA: 0
Uznesenie bolo prijaté.

3. Kontrola plnenia uznesení

Starosta: všetky uznesenia zo zasadnutia obecného zastupiteľstva zo dňa 28.4.2022,
okrem   uzavretia   zmlúv   boli   splnené.   Zmluvy   na   odpredaje,   ktoré   boli   odhlasované
záujemcom zo Športovej ulice a p. Uhrinovi sú v štádiu prípravy.  
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K bodu č. 3:
Kontrola plnenia uznesení Obecného zastupiteľstva Divín
Uznesenie č. 35/2022
Obecné zastupiteľstvo  
berie na vedomie: 
kontrolu plnenia uznesení Obecného zastupiteľstva Divín z 28.4.2022

Hlasovanie:
Meno, priezvisko Hlasovanie

1. Marian Kováčik Za
2. Ing. Martin Kovář Za
3. Ing. Marian Klimo Za
4. Ing. Ján Križo Neprítomný
5. Jaroslava Marková Za
6. Marian Motoška Za
7. Ing. Ján Sivok, PhD. Za
8. Ing. Peter Štupák Neprítomný
9. JUDr. Marek Žilka Za

Kvórum na schválenie uznesenia: nadpolovičná väčšina prítomných poslancov, t. j. 4

Počet prítomných:   7                                    ZA:     7     
Počet neprítomných: 2              PROTI: 0
                                                                                             ZDRŽALO SA: 0

4. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Divín na II. polrok 2022 – návrh

Návrh Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Divín na II. polrok 2022
poslanci obdržali. Slova sa ujal hlavný kontrolór obce.

K      bodu č.  4:   
Uznesenie č. 36/2022
Obecné zastupiteľstvo
schvaľuje:
Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Divín na II. polrok 2022. 
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Hlasovanie:
Meno, priezvisko Hlasovanie

1. Marian Kováčik Za
2. Ing. Martin Kovář Za
3. Ing. Marian Klimo Za
4. Ing. Ján Križo Neprítomný
5. Jaroslava Marková Za
6. Marian Motoška Za
7. Ing. Ján Sivok, PhD. Za
8. Ing. Peter Štupák Neprítomný
9. JUDr. Marek Žilka Za

 Kvórum na schválenie uznesenia: nadpolovičná  väčšina prítomných poslancov, t. j. 4

Počet prítomných:   7                                        ZA:     7       
Počet neprítomných: 2              PROTI: 0
                                                                                             ZDRŽALO SA:0
Uznesenie bolo prijaté.

5. Stanovenie podmienok pre voľby orgánov samosprávy obce na roky 2022 – 2026

K      bodu č. 5:    
Uznesenie č. 37/2022
Obecné zastupiteľstvo  
určuje:
a/   podľa § 11 ods. 3 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších
predpisov   na     celé   volebné   obdobie   2022   až   2026   počet   poslancov   9  Obecného
zastupiteľstva v Divíne 
b/  podľa  § 11 ods.  4  písm.   i/   zákona č.  369/1990 Zb.  o obecnom zriadení  v znení
neskorších   predpisov,  plný rozsah výkonu funkcie starostu obce – 100% t.   j.  plný
pracovný úväzok, na celé volebné obdobie 2022-2026 
c/  podľa  §  166 zákona  č.  180/2014  Z.  z.  o podmienkach  výkonu volebného  práva
a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, pre obec Divín
pre voľby do orgánov samosprávy obce v roku 2022 jeden volebný obvod, dva okrsky.
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Hlasovanie:
Meno, priezvisko Hlasovanie

1. Marian Kováčik Za
2. Ing. Martin Kovář Za
3. Ing. Marian Klimo Za
4. Ing. Ján Križo Neprítomný
5. Jaroslava Marková Za
6. Marian Motoška Za
7. Ing. Ján Sivok, PhD. Za
8. Ing. Peter Štupák Neprítomný
9. JUDr. Marek Žilka Za

 Kvórum na schválenie uznesenia: nadpolovičná  väčšina prítomných poslancov, t. j. 4

Počet prítomných:   7                            ZA:    7        
Počet neprítomných:  2                                      PROTI: 0
                                                                                             ZDRŽALO SA: 0
Uznesenie bolo prijaté.

6. Oboznámenie s      výsledkom výberového konania a      návrh Rady školy pri ZŠ Divín    

Starosta: „Dňa 8.6.2022 prebehlo výberové konanie, na ktoré bola prihlásená jediná
účastníčka doterajšia riaditeľka ZŠ Mgr. Aneta Zvarová,  ktorá vlastne ako jediný účastník
bola  na  návrh Rady školy  menovaná  na  obdobie  od  1.7.2022 do  30.6.2027 za   riaditeľku
Základnej školy v Divíne.“ 

  
K      bodu č. 6:    
Uznesenie č. 38/2022
Obecné zastupiteľstvo 
berie na vedomie:
Vymenovanie  Mgr.   Anety   Zvarovej   za   riaditeľku   ZŠ  Divín   starostom   obce   na   základe
výsledkov výberového konania a na návrh Rady školy pri ZŠ Divín na obdobie od 1.7.2022
do 30.6.2027.

Hlasovanie:
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Meno, Priezvisko Hlasovanie
1. Marian Kováčik Za
2. Ing. Martin Kovář Za
3. Ing. Marian Klimo Za
4. Ing. Ján Križo Za
5. Jaroslava Marková Za
6. Marian Motoška Za
7. Ing. Ján Sivok, PhD. Za
8. Ing. Peter Štupák Neprítomný
9. JUDr. Marek Žilka Za

Kvórum na schválenie uznesenia: nadpolovičná väčšina prítomných poslancov, t. j. 5

Počet prítomných:   8                                  ZA:  8
Počet neprítomných:  1                          PROTI:  0
                                                                                       ZDRŽALO SA: 0

7. Všeobecne záväzné nariadenie Obce Divín č. 2/2022 o      určení školského obvodu ZŠ   
Divín a      spádovej materskej školy Materskej školy Divín   

Starosta: „VZN bolo v stanovených termínoch vyvesené a dala sa vlastne tá možnosť
pripomienkovania  a obdržali   ste  ho   (poslanci)  v elektronickej  podobe.  Poslanec  M.  Žilka:
„Ale uprednosťované budú divínske deti.“ Starosta: „No jasne, to verím, veď je to Divínska
materská škola.“ Bližšie informácie podal hlavný kontrolór obce.  

K      bodu č. 7:   
Uznesenie č. 39/2022
Obecné zastupiteľstvo  
schvaľuje:
Všeobecne záväzné nariadenie Obce Divín č. 2/2022 o určení školského obvodu ZŠ Divín
a spádovej materskej školy Materskej školy Divín.

Hlasovanie:
Meno, priezvisko Hlasovanie

1. Marian Kováčik Za
2. Ing. Martin Kovář Za
3. Ing. Marian Klimo Za
4. Ing. Ján Križo Za
5. Jaroslava Marková Za
6. Marian Motoška Za
7. Ing. Ján Sivok, PhD. Za
8. Ing. Peter Štupák Neprítomný
9. JUDr. Marek Žilka Za

 Kvórum na schválenie uznesenia: trojpätinová väčšina prítomných poslancov, t. j. 6

Počet prítomných:   8                            ZA:       8    
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Počet neprítomných: 1              PROTI:  0
                                                                                             ZDRŽALO SA: 0
Uznesenie bolo prijaté.

8. Dohoda o      spádovej Materskej škole s      obcou Tuhár   

Starosta: „Dohoda o spádovej Materskej škole s obcou Tuhár, ktorá naväzuje na toto VZN.“

K      bodu č. 8:   
Uznesenie č. 40/2022
Obecné zastupiteľstvo 
schvaľuje:
Dohodu   o spádovej   Materskej   škole   medzi   obcou   Divín   a   obcou   Tuhár   podľa
predloženého návrhu.

Meno, priezvisko Hlasovanie
1. Marian Kováčik Za
2. Ing. Martin Kovář Za
3. Ing. Marian Klimo Za
4. Ing. Ján Križo Za
5. Jaroslava Marková Za
6. Marian Motoška Za
7. Ing. Ján Sivok, PhD. Za
8. Ing. Peter Štupák Neprítomný
9. JUDr. Marek Žilka Za

Hlasovanie: 
Kvórum na schválenie uznesenia: nadpolovičná  väčšina prítomných poslancov, t. j. 5

 Počet prítomných:    8                                    ZA: 8     
 Počet neprítomných:  1                          PROTI: 0
                                                                                             ZDRŽALO SA: 0
Uznesenie bolo prijaté.

 
9. Rozpočtové opatrenie č. 3/2022 k      31.5.2022   

K      bodu č. 9:   
Uznesenie č. 41/2022
Obecné zastupiteľstvo 
berie na vedomie :
čerpanie rozpočtu k 31.5.2022 v zmysle rozpočtovému opatrenie č. 3/2022.

Hlasovanie:
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Meno, priezvisko Hlasovanie
1. Marian Kováčik Za
2. Ing. Martin Kovář Za
3. Ing. Marian Klimo Za
4. Ing. Ján Križo Za
5. Jaroslava Marková Za
6. Marian Motoška Za
7. Ing. Ján Sivok, PhD. Za
8. Ing. Peter Štupák Za
9. JUDr. Marek Žilka Za

Kvórum  na schválenie uznesenia: nadpolovičná väčšina prítomných poslancov, t. j. 6
 
Počet prítomných:   9                      ZA:   9        
Počet neprítomných: 0                                       PROTI: 0
                                                                                             ZDRŽALO SA: 0

10.      Nakladanie s      majetkom Obce Divín (predaj, penájom, prevod a      iné):   

K      bodu č. 10:   
Uznesenie č. 42/2022
Obecné zastupiteľstvo 
schvaľuje:
zámer prenajať podľa § 9a  zákona č. 138/1991 Zb. nebytové priestory o výmere cca
20 m2 v budove obecného úradu za účelom podnikania formou chráneného pracoviska
–   výroba   a predaj   dekoratívnych   a funkčných   dekorácií   pre   žiadateľa   Miroslava
Erneyho, bytom Divín, ul. Novohradská 587. 

Meno, priezvisko Hlasovanie
1. Marian Kováčik Za
2. Ing. Martin Kovář Za
3. Ing. Marian Klimo Za
4. Ing. Ján Križo Za
5. Jaroslava Marková Za
6. Marian Motoška Za
7. Ing. Ján Sivok, PhD. Za
8. Ing. Peter Štupák Za
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9. JUDr. Marek Žilka Za
Hlasovanie:

Kvórum  na schválenie uznesenia: nadpolovičná väčšina prítomných poslancov, t. j. 5

Počet prítomných:   9                                 ZA: 9         
Počet neprítomných: 0                          PROTI: 0
                                                                                             ZDRŽALO SA: 0
Uznesenie bolo prijaté.

Uznesenie č. 43/2022
Obecné zastupiteľstvo 
schvaľuje: 
zámer odpredať podľa § 9a ods. 1 písm. c/ zákona SNR č. 138/1991 Zb. časť pozemku
registra E-KN č. parcely 2473/1 kultúra záhrada, ktorá je vo vlastníctve obce na LV č.
936 priamym predajom určením ceny pozemku znaleckým posudkom pre žiadateľa
Zdenka  Žigu,  bytom Divín,  ul.  Štefánikova  747.  Výmeru  určí  novovytvorený  GP.
Vypracovanie znaleckého posudku hradí žiadateľ. 

Meno, priezvisko Hlasovanie
1. Marian Kováčik Za
2. Ing. Martin Kovář Proti
3. Ing. Marian Klimo Zdržal sa
4. Ing. Ján Križo Proti
5. Jaroslava Marková Proti
6. Marian Motoška Zdržal sa
7. Ing. Ján Sivok, PhD. Zdržal sa
8. Ing. Peter Štupák Proti
9. JUDr. Marek Žilka Proti

Hlasovanie:
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Kvórum na schválenie uznesenia: nadpolovičná väčšina prítomných  poslancov, t. j. 5

Počet prítomných:   9                                    ZA:    1        
Počet neprítomných: 0              PROTI: 5
                                                                                         ZDRŽALO SA: 3
Uznesenie nebolo prijaté.

Uznesenie č. 44/2022
Obecné zastupiteľstvo
schvaľuje: 
zámer podľa § 9a ods. 1 písm. c/ odpredať poľnohospodársku pôdu časť z parcely E-
KN č. 2655 kultúra orná pôda  cca  výmeru 654 m2 , časť z par. registra E-KN č. 2653
o výmere cca 792 m2  kultúra lesný pozemok, časť z parcely registra E-KN č. 2622/1
o výmere cca 179 m2  kultúra TTP a časť z parcely registra E-KN č. 2622/1 o výmere
cca 2203 m2  kultúra TTP priamy predajom za cenu stanovenú znaleckým posudkom
pre žiadateľa Jozefa Najpauera s manželkou, bytom Divín, ul. Záhradná 583, z dôvodu
prevádzkovania  poľnohospodárskej  prvovýroby.  Presné  výmery  určí  novovytvorený
GP a vypracovanie znaleckého posudku hradí žiadateľ.      
                                 

Hlasovanie: 
Meno, priezvisko Hlasovanie

1. Marian Kováčik Zdržal sa
2. Ing. Martin Kovář Zdržal sa
3. Ing. Marian Klimo Proti
4. Ing. Ján Križo Proti
5. Jaroslava Marková Zdržal sa
6. Marian Motoška Proti
7. Ing. Ján Sivok, PhD. Zdržal sa
8. Ing. Peter Štupák Proti
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9. JUDr. Marek Žilka Proti
Kvórum na schválenie uznesenia: nadpolovičná väčšina prítomných  poslancov, t. j. 5
  
Počet prítomných:  9                            ZA:   0         
Počet neprítomných:   0                           PROTI: 5
                                                                                                 ZDRŽALO SA: 4
Uznesenie nebolo prijaté.

Uznesenie číslo 45/2022
Obecné zastupiteľstvo 
schvaľuje:
Žiadosť   LS   Urbariát   –   pozemkové   spoločenstvo   Divín     o zníženie   výšky   dane
z nehnuteľnosti za lesné pozemky na rok 2022 z dôvodu zvýšenia finančných nákladov
spojené prebierkovej ťažby, zalesňovaním veľkej plochy, opravy a úprava komunikácií
ako i daňové povinnosti pre SPF a tiež zvýšená úhrada za služby odborného lesného
hospodára.  Sortimentná skladba drevnej hmoty neumožňuje pri  stanovenej  štruktúre
vytvoriť zo strany spoločnosti dostatočnú výšku zdrojov, ktoré sú potrebné pre splnenie
finančných záväzkov.

Hlasovanie: 
Meno, priezvisko Hlasovanie

1.Marian Kováčik Proti
2. Ing. Martin Kovář Proti
3. Ing. Marian Klimo Proti
4. Ing. Ján Križo Proti
5. Jaroslava Marková Proti
6. Marian Motoška Zdržal sa
7. Ing. Ján Sivok, PhD. Proti
8. Ing. Peter Štupák Proti
9. JUDr. Marek Žilka Proti

Kvórum na schválenie uznesenia: nadpolovičná väčšina prítomných  poslancov, t. j. 5

Počet prítomných:   9                             ZA:      0      
Počet neprítomných:  0                             PROTI: 8
                                                                                                  ZDRŽALO SA: 1
Uznesenie nebolo prijaté.

Uznesenie číslo 46/2022    
Obecné zastupiteľstvo   
schvaľuje:
Žiadosť   LS   Grúň   pozemkové   spoločenstvo   Divín   o zníženie   výšky   dane
z nehnuteľnosti za lesné pozemky na rok 2022 z dôvodu zvýšenia finančných nákladov
spojené prebierkovej ťažby, zalesňovaním veľkej plochy, daňové povinnosti pre SPF.
Sortimentná skladba drevnej hmoty   neumožňuje pri stanovenej štruktúre vytvoriť zo
strany spoločnosti dostatočnú výšku zdrojov, ktoré sú potrebné pre splnenie všetkých
finančných záväzkov. 
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Hlasovanie: 
Meno, priezvisko Hlasovanie

1.Marian Kováčik Proti
2. Ing. Martin Kovář Proti
3. Ing. Marian Klimo Proti
4. Ing. Ján Križo Proti
5. Jaroslava Marková Proti
6. Marian Motoška Zdržal sa
7. Ing. Ján Sivok, PhD. Proti
8. Ing. Peter Štupák Proti
9. JUDr. Marek Žilka Proti

Kvórum na schválenie uznesenia: nadpolovičná väčšina prítomných  poslancov, t. j. 5

Počet prítomných:   9                             ZA:      0      
Počet neprítomných:  0                             PROTI: 8
                                                                                                  ZDRŽALO SA: 1
Uznesenie nebolo prijaté.

11.      Rôzne   

Starosta:   „Doplnili   sme   program   o schválenie   organizačnej   štruktúry
zamestnancov OSSKP Divín platného od 2.5.2022. Tento dodatok č. 1 táto príloha bola
vypracovaná riaditeľkou OSSKP Miroslavou Bellovou. Pre zaujímavosť sú tu určené 4
pozície riaditeľ, muzeológ, dvojka administratívny pracovník, tri kultúrny pracovník.
štyri hospodársky pracovník, päť údržbar. V pôvodnej organizačnej štruktúre bolo až
10   ľudí.  Máte   prosím  Vás   nejaké   otázky   ohľadne   zmeny   organizačnej   štruktúry.“
Poslanec Sivok: „Prečo sme to nedostali do e-mailu?“ Starosta: „Takto, Mirka mi to
dala   len   dnes,   ospravedlňuje   sa,   že   tento  materiál  Vám   zaslaný   nebol.“   Poslanec
Motoška: „Čo tam robili   tí  10 ľudia?“ Poslanec Klimo: „To čo 5 teraz.“   Starosta:
„Bolo tam až 10 ľudí. Tá prvá organizačná štruktúra bola platná od roku 2010. Bola
vypracovaná   ešte  Radingerom.   Je   to   presne   tak,   ako   sme   sa   Peter   (k   poslancovi
Štupákovi)  vtedy  dohodli.“  Poslanec  Sivok:  „Pán starosta  a náplne  práce.“  Starosta
následne  prečítal  náplne  práce  zamestnancov  OSSKP.  Poslanec  Sivok:   „Nehovorili
sme predsa aj o zlučovaní nejakých funkcii.“ Starosta: „Áno.“ Poslanec Žilka: „Ja by
som   ešte   tú   zimnú   sezónu,   vtedy   prehliadku   dáke   nie   sú.“   Diskusia   poslancov
(rekonštrukcia schodiska, bašty kaštieľa). Starosta: „Na liste vlastníctve je stále ešte na
kaštieľ tá ťarcha písalo sa to na ministerstvo, volalo po niekoľkokrát, som chodil na
kataster, snažíme sa to vybaviť.“ Poslanec Žilka: „Ja by som súhlasil s týmto čo Janko
(k  poslancovi  Sivokovi)  povedal,   tie   skĺbiť   tie   funkcie  alebo  niečo  a hlavne  v tom
zimnom období, keď je prehliadky, ja neviem, keď kaštieľ je viac menej dá sa povedať,
že zatvorený aby tie ženy boli využité pre obecný úrad.“ Starosta: „Mimo turistickej
sezóny.“ Poslanec Žilka:  „Tak jasne turistická  sezóna – otázka voči  zamestnancovi
OSSKP p. M. Gálikovi, poslanec Žilka: „Miro ty by si nám mohol povedať odkedy je,
že kedy je to gro a po tej turistickej sezóne s tým, že cez tú zimu.“ Poslanec Žilka:  „Na
toto by mohla keby tu bola Mirka Bellová, tá by nám mohla povedať, že kedy je to
najviac   vyťažené.“   Poslanec  Motoška:   „Ekonómka   tam   čo   bude   robiť   celú   zimu
a upratovačka.“ Poslanec Žilka: „A upratovačka po kom bude upratovať celú zimu, či
pavúky narobia bordel.“ Poslanec Motoška: „To isté je aj ekonómka čo bude robiť ako
akú   robotu   tam.“   Poslankyňa   Marková:   dotaz   ohľadne   náhradného   voľna
zamestnancov.  Poslanec  Žilka:   „Toto  mi  nehovor   toľko  náhradného  voľna,“   dotaz
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k poslankyni  Markovej,  „nehovor  mi,  že  pol   roka  potom čerpajú  náhradné voľno.“
Poslanec Žilka: „Ja hovorím o pol roku, kedy je kaštieľ viac menej zavretý, ja hovorím
o tej dobe.“ Poslanec Klimo: „Máme nejakú analýzu o tom.“ Starosta: „Za to krátke
obdobie  môžem  požiadať  o analýzu.“  Poslanec  Žilka:   „Cez   leto   cez   sezónu   sa   dá
napríklad   aj   sa   nedá   dákou   formou   brigádnikov   toto   vyriešiť?,   žeby   neťahali   tie
nadčasy, žeby tam boli na dva mesiace dáke študentky mladé alebo ja neviem, ktoré
vedia jazyk, veď môžu tam fungovať.“ Poslanec Sivok: „Zlúčiť s knižnicou,  údržbára
s údržbárom obce, nedostatočné náplne práce ako aj a vedúca pracovníčka má tam dva
riadky   robiť,   tak  ako  potom  tam môže   ísť   robiť   bárs   kto  vedúceho  pracovníka   si
myslím a keď niekto predkladá tento materiál má byť tu, otázka prečo tu nie je Mirka?
Predsa   táto   organizačná   štruktúra   je   identická   čo  mal   aj   riaditeľ,   keď  končil   a je
zlúčená funkcia riaditeľa a muzeológa. Kde sme sa posunuli.“ Starosta: „Dobre, teda
konštatujem,   že   organizačná   štruktúra   OSSKP   a zamestnancov,   ktorá   má   byť
predmetom dnešného schvaľovania sa vracia na prepracovanie a doplnenie riaditeľke
OSSKP a bude sa o nej rokovať na najbližšom zasadnutí.“ Poslanec Sivok:“ Ja by som
tam  dal   aj   nejaký   termín.“   Starosta:   „Termín.“   Poslanec  Sivok:   „A nech   to   pošle
poslancom.“   Starosta:   „Obecné   zastupiteľstvo   vracia   na   prepracovanie  materiálu.“
Starosta   obce   poslancovi   Sivokovi:   poviem  Ti,   že   táto   organizačná   štruktúra   bola
nejako v rýchlosti. Táto situácia preberaná presne pred rokom. Starosta: „Dovolím si,
ak by sme mohli  pokračovať,   ja oslovím pani riaditeľku,  zvolám stretnutie dobre?“
Poslanec Žilka: „ Pán starosta a skús sa ich opýtať čo oni povedať čo by v tej obci
chceli čo by mohli alebo ja neviem.“ Starosta: „Dobre ďakujem. Ešte by som Vás chcel
poprosiť   na   základe   teda   predloženie   žiadosti   ten   nenávratný   finančný   príspevok
v zmysle   tej  výzvy č.  72,  ktorý máme podať,  ktorý sa   týka  na,   teda  zameranej  na
triedený zber komunálnych odpadov v rámci obce a účelového riešenia problematiky
triedeného  zberu  v obci  vrátane  nákupu  potrebnej   techniky.  U tejto   žiadosti   je   ako
potrebné   pripraviť   ešte   projektovú   dokumentáciu,   v ktorej   bude   vlastne   zahrnutá
technika, parkovacie miesto, nejaké zberné miesta, nádoby a všetko ostatné. Táto túto
touto problematikou sa už začalo zaoberať a projektant s tým, že teda sme schválili
uznesenie, že do tejto žiadosti pôjdeme a tento projekt je a potrebné schváliť, povedal,
že   to   bude   v cene   cca   3000   €.“   Poslanec  Motoška:   „O akú   techniku   ide   presne.“
Starosta: „Traktor,vlečka, čelný nakladač.“ 

                                               

Uznesenie č. 47/2022
Obecné zastupiteľstvo 
schvaľuje:
vypracovanie projektovej dokumentácie stavby zberných miest potrebnej k predloženiu
žiadosti  o nenávratný  finančný príspevok v zmysle  výzvy č.  72 výzva zameraná  na
triedený   zber   komunálnych   odpadov   v rámci   OP   KŽP   za   účelového   riešenia
problematiky triedeného zberu v obci v cene 3000 €.

Hlasovanie: 
Meno, priezvisko Hlasovanie
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1. Marian Kováčik Za
2. Ing. Martin Kovář Za
3. Ing. Marian Klimo Za
4. Ing. Ján Križo Za
5. Jaroslava Marková Za
6. Marian Motoška Za
7. Ing. Ján Sivok, PhD. Za
8. Ing. Peter Štupák Za
9. JUDr. Marek Žilka Za

Kvórum na schválenie uznesenia: nadpolovičná väčšina prítomných  poslancov, t. j. 5

Počet prítomných:   9                             ZA:      9      
Počet neprítomných:  0                             PROTI: 0
                                                                                                  ZDRŽALO SA: 0
Uznesenie bolo prijaté.

Uznesenie č. 48/2022
Obecné zastupiteľstvo
poveruje:
starostu   obce   zabezpečením   výberu   spracovateľa   projektovej   dokumentácie   stavby
riešenie využitia   nehnuteľného majetku vo vlastníctve obce v rekreačnom stredisku
Divín pri VN Ružiná pre účely rozvoja cestovného ruchu.

Hlasovanie: 
Meno, priezvisko Hlasovanie

1.Marian Kováčik Za
2. Ing. Martin Kovář Za
3. Ing. Marian Klimo Za
4. Ing. Ján Križo Za
5. Jaroslava Marková Za
6. Marian Motoška Za
7. Ing. Ján Sivok, PhD. Za
8. Ing. Peter Štupák Za
9. JUDr. Marek Žilka Za

Kvórum na schválenie uznesenia: nadpolovičná väčšina prítomných  poslancov, t. j. 5

Počet prítomných:   9                             ZA:      9      
Počet neprítomných:  0                             PROTI: 0
                                                                                                  ZDRŽALO SA: 0
Uznesenie bolo prijaté.

Uznesenie č. 49/2022
Obecné zastupiteľstvo
poveruje:
starostu obce na podanie reklamácie stavebných úprav obnovy pamätníka SNP v obci.
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Hlasovanie: 
Meno, priezvisko Hlasovanie

1.Marian Kováčik Za
2. Ing. Martin Kovář Za
3. Ing. Marian Klimo Za
4. Ing. Ján Križo Za
5. Jaroslava Marková Za
6. Marian Motoška Za
7. Ing. Ján Sivok, PhD. Za
8. Ing. Peter Štupák Za
9. JUDr. Marek Žilka Za

Kvórum na schválenie uznesenia: nadpolovičná väčšina prítomných  poslancov, t. j. 5

Počet prítomných:   9                             ZA:      9      
Počet neprítomných:  0                             PROTI: 0
                                                                                                  ZDRŽALO SA: 0
Uznesenie bolo prijaté.

 
12.      Diskusia   

Starosta: „Chcel by som podať informáciu o zákonných veciach, ktoré sa dejú u nás.
Čo sa týka toho výdajného stojana vody, ktorý sme vlastne spustili na ulici teda hore pre
rómsku časť v doline. Zatiaľ sa neohlásil ani jeden záujemca o odkup vody. Vykopali si
tam, dneska sa prihlásil prvý.“ Dotaz z rady poslancov: ale voda je odstavená. Starosta:
„Voda je   jasne odstavená,  všetko je  tak ako má byť. Tí ľudia si   tam vykopali  studne
a teraz začíname mať zdravotné problémy v doline. Ale už sa aj prihlásil prvý, ktorý si tú
čipovú kartu odkúpil a myslím si, že v najbližšej dobe v tomto stave sa prihlásia viacerí. 

Ďalšie veci ten balíkomat, ak ste si všimli je už vybetónovaný. Priestor tam ako sme sa
dohodli, zmluva a všetky náležitosti sú dotiahnuté, myslím si, že povedali, že do polky
júla to tam stáť už bude pre občanov fungovať. 

Čo sa týka materskej školy, tak práce pokračujú, budú tam pravidelné kontrolné dni,
ktorých sa zúčastňuje stavebný dozor, projektový manažér,  ja, zástupcovia firmy.   Nie
som stavbár, veci, ktoré tam treba dotiahnuť sme už preberali v najbližšej dobe ale myslím
si, že tá stavba pokračuje v slušnom tempe. 

V najbližších   dňoch   sa   začne   s odstránením   toho   havarijného   stavu   strechy   na
zdravotnom stredisku. Materiál na zateplenie je dovezený a bol už aj vyložený hore na
strechu, v najbližších dňoch sa začne pracovať.“ 

Poslanec Žilka: „Nedá mi ten náš nešťastný pomník. Ja sa ešte raz chcem spýtať pán
starosta. Kedy bol vyplatený robota za pomník a potom nadviažem na to.“ Starosta: „Vieš
čo, aby som tu nedal nepresný termín.“ Poslanec Žilka:“ Tento rok alebo minulý rok.“
Starosta:   „Tento   rok  nie?   Jano“   (dotaz  k poslancovi  Sivokovi).  Poslanec  Sivok:   „Nie
minulý.“ Starosta: „ Minulý, ja si už nepamätám.“ Poslanec Žilka: „Dobre, ďalej to už
nejdem   rozvádzať.“   Pripomienka   k stavebným   úpravám   Pamätníka   SNP.   Diskusia
poslancov  k prejednávanému  bodu.  Starosta:  „Výsadza  pamätníka  SNP naviac  v sume
1 100 Eur.“ Prijaté uznesenie č. 49/2022.

Pán Vatrt: pripomienka k rekonštrukcii Hasičskej zbrojnice. 
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Starosta:   „Je   to   v takom   stave,   že   ešte   potrebujeme   jendu   vyjadrovačku,   bol   tam
problém za kanalizáciu a vodovod, to ešte treba s vodohospodármi doriešiť a projektantov
a môže sa spúšťať verejné obstarávanie.  Už všetky ostatné vyjadrovačky.“ Starosta:  (k
poslancovi J. Sivokovi) „Janči, kedy by sa to mohlo spustiť.“ Poslanec Sivok: „Nemáš
stavebné povolenie.“ Starosta: „Ešte no, vlastne keď všetky vyjadrovačky budem mať,
získame stavebné povolenie a v tom momente je hneď verejné obstáravanie.“  Starosta:
„Všetky náležistosti, ktoré sú potrebné je to zadokumentované na obecnom úrade, ako sa
poslali, ako sa zaslali, ktoré sa a vrátili, nech sa páči príďte na obecný úrad, príďte si to
pozrieť.“ 

PánVatrt: chodíte na kontroly MŠ pripomienka k starostovi. 
Starosta   obce:   „Ano   chodím,   kontrolné   dni   sa   pravidelne   konajú   za   účasti

projektového manažéra.  Sú  tam veci,  ktoré  chceme urobiť  naviac  napríklad  neni   tam,
odreňovanie stien,  napojenie  na kanalizáciu   to  budeme musieť urobiť  ešte  z vlastných
zdrojov.“ 
Pán Vatrt: predpokladaný termín ukončenia. 

Starosta: „Termín, myslím si, že sa to urobí skôr je tam prísľub dokončenie vlastne
podľa   zmluvy  v roku   až  nabudúci   rok,   nie   Jano   (k  poslancovi  Sivokovi)   do   augusta
budúceho roka majú čas oni to chcú dokončit ešte do jesene tento rok.“ 
 
Poslanec   Sivok:   nájomná   zmluva   s Paľkovcami,   dotaz   k návrhu   rozviazania   zmluvy.
Starosta: „No áno, dobre, ale. Povedali sme, že ideme do toho cestou ako náhle podľa
zmluvy pokiaľ budeme mať v rukách právoplatné stavebné povolenie, tak tú zmluvu je
možné vypovedať.“ 

Poslanec   Sivok:   nájomné   zmluvy   na   zariadenia   rýchleho   občerstvenia   na   priehrade.
Starosta:   „Absolutne   nájomná   zmluva   nebola   uzavretá   ani   jedna,   už   som  pána,   tiež
nechápem z akého princípu. Hneď som oslovil právnika o možnostiach, požiadal som ho
nech nám vypracuje možnosti ako postupovať. Je tam problém duplicity.“  
Poslanec Sivok a Žilka: dotaz k diskotékam na priehrade (pripomienka k oznamovacej
povinnosti). 
Starosta: „Oznamovaciu povinnosť dodržiava.“ 
Starosta: dobre, zajtra všetky veci spravím.
Poslanci diskutovali pri jednotlivých bodoch rokovania.  

                 
                              

13. Záver
 

Nakoľko boli vyčerpané všetky body programu, starosta obce poďakoval poslancom
za účasť a rokovanie zasadnutia obecného zastupiteľstva ukončil.
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Priebeh rokovania je zaznamenaný na zázname CD   –   30.6.2022  –  1:35:18 hod.     

         
   

V Divíne, dňa 1.7.2022

Zapísala: Mgr. Emília Strečková
                                                                    _____________________

                         Mgr. Pavel   Drugda
                  starosta obce

Overovatelia zápisnice:

Marian Kováčik             ........................................................

Ing. Martin Kovář             ........................................................
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